
	  
	  
Siggaruds	  Bygdegårdsförening	   	   	   Sid	  1	  (3)	  

	  

Protokoll	  fört	  vid	  styrelsemöte	  2023-‐02-‐21	  
i	  bygdegården	  kl	  19.00	  –	  21.00	  
	  

Närvarande:	  Calle	  Fransson,	  ordförande,	  Jörgen	  Carlsson,	  adjungerad	  sekreterare,	  Barbro	  Into,	  
kassör,	  Mona	  Gustavsson,	  vice	  ordförande,	  Kerttu	  Pyrstöjärvi	  samt	  suppleanterna	  Ewa	  Krijger	  och	  	  
Kenny	  Önnefors.	  Adjungerade	  var	  valberedningen	  Malin	  Nordin	  och	  Jan	  Bengtsson	  

	  

§	  1	   Öppnande	  
	   Ordföranden	  hälsar	  välkommen	  och	  öppnar	  mötet.	  

	  

§	  2	   Val	  av	  justeringsperson	  

	   Till	  protokollsjusterare	  för	  mötets	  protokoll.	  	  

	   Beslut:	  	  
	   att	  välja	  Barbro	  Into.	  
	  

§	  3	   Adjungering	  av	  sekreterare	  
	   Beslut:	  	  
	   att	  adjungera	  Jörgen	  Carlsson.	  	  

	  

§	  4	   Godkännande	  av	  dagordning	  

	   Beslut:	  Att	  godkänna	  dagordningen.	  

	   	  

§	  5	   Ekonomirapport	  	  
	   Barbro	  rapporterar	  att	  det	  f.n.	  finns	  att	  2946	  sek	  i	  kassan	  och	  beräknat	  resultat	  är	  
	   139	  080,36	  sek	  (konto	  1910	  och	  1930).	  Resultat	  och	  Balansräkning	  bifogas	  protokollet.	  

	  

§	  6	   Förvaltning	  
	   Det	  finns	  ett	  behov	  av	  fläkt	  på	  handikapptoaletten.	  Kostnad	  ca	  10	  000	  sek.	  	  

	   Beslut:	  Att	  tillfråga	  Mats	  Pettersson	  at	  fixa	  detta.	  

	   •	  Budgivningen	  på	  utvändig	  brandtrappa	  gick	  ifrån	  oss.	  Kalle	  fortsätter	  sitt	  sökande	  
	   efter	  dito.	  Skogsmössen	  håller	  fortfarande	  hov	  i	  huset.	  Vad	  göra?	  	  

	   Beslut:	  att	  tillkalla	  experthjälp	  för	  att	  t.ex.	  lägga	  ut	  råttgift	  eller	  liknande.	  



	  

§	  7	   Grupprapporter	  

	   •	  Miljö-‐	  och	  festgrupperna	  är	  vilande.	  

	   •	  Loppisgruppen	  
	   Ulrika	  rapporterar	  att	  hon	  har	  varit	  på	  ett	  samordningsmöte	  med	  föreningarna	  i	  
	   Lyrestad.	  Nästa	  möte	  blir	  den	  27	  mars	  i	  Siggaruds	  bygdegård.	  När	  blir	  nästa	  loppis?	  

	   Sittande	  styrelses	  förslag	  är	  14	  maj.	  Fika	  fixas	  för	  detta	  tillfälle.	  

	   •	  Kulturgruppen	  
	   Jörgen	  rapporterar	  om	  att	  gruppen	  redan	  har	  beslutat	  att	  återkomma	  med	  
	   Vårsalongen	  under	  Kristi	  Himmelsfärdshelgen,	  enligt	  samma	  koncept	  som	  förra	  året.	  
	   Kultur	  o	  Skördefesten	  räknar	  vi	  med	  ska	  bli	  av.	  En	  andra	  träff	  med	  Trä-‐Kjell	  sker	  under	  
	   en	  lördagsförmiddag	  i	  april	  och	  i	  samråd	  med	  Kjell.	  

	  

§	  8	   Övriga	  frågor	  

	   Medlemmar,	  filmklubb,	  köksbänk,	  valberedningen,	  skrotcontainer,	  programinslag,	  
	   golfbanor,	  mm.	  

	   •	  Emil	  rapporterar	  att	  119	  medlemmar	  har	  betalt	  och	  på	  tidigare	  medlemslista	  
	   finns	  193	  namn.	  Hur	  går	  vi	  vidare	  med	  påminnelser?	  Styrelsen	  gick	  igenom	  namnen	  
	   och	  fördelade	  påminnelsearbetet	  mellan	  sig.	  	  

	   Beslut:	  Emil	  påminner	  på	  smstext,	  Jörgen	  påminner	  på	  hemsidan	  och	  några	  påtog	  sig	  
	   att	  lägga	  påminnelser	  i	  aktuella	  brevlådor.	  

	   	  

	   •	  Ulrika	  rapporterar	  från	  Filmklubben	  Svalan	  om	  en	  viss	  problematik	  på	  filmkvällarna	  
	   runt	  medlemskap	  och	  betalning	  vid	  spontanbesök.	  Enligt	  licensavtalet	  med	  Swedish	  
	   Film	  måste	  man	  vara	  medlem	  för	  att	  få	  se	  vårt	  filmutbud.	  Vi	  får	  inte	  ha	  bioverksamhet.	  

	   Beslut:	  För	  att	  komma	  och	  se	  på	  film	  måste	  man	  betala	  klubbavgiften	  150	  sek/säsong.	  

	   	  

	   •	  Jörgen	  rapporterar	  från	  valberedningsarbetet.	  Linda	  och	  Barbro	  har	  avsagt	  sig	  
	   styrelseuppdraget.	  Då	  Barbro	  innehar	  kassörskapet	  måste	  vi	  också	  lösa	  detta.	  
	   Valberedningen	  har	  sökt	  efter	  kompetent	  och	  hågad,	  men	  inte	  hittat	  någon	  ännu.	  
	   Valberedningen	  har	  tillfrågat	  Bygdegårdarnas	  Riksförbund	  förbundet	  som	  inte	  kan	  stå	  
	   till	  tjänst.	  

	  

	   •	  Kalle	  rapporterar	  att	  han	  kommer	  att	  ställa	  ut	  en	  skrotcontainer	  vid	  bygdegården	  
	   under	  perioden	  vecka	  13	  -‐	  vecka	  16.	  

	  

	   •	  Vi	  har	  fått	  en	  förfrågan	  från	  Sjötorps	  bygdegård	  om	  vi	  vill	  delta	  i	  Blomstertrampet	  i	  
	   sommar.	  
	   Beslut:	  att	  svaret	  är	  Nej,	  då	  det	  är	  en	  svår	  tid	  att	  samla	  funktionärer.	  

	  

	   •	  Programplanering	  och	  aktiviteter	  

	   Vårstädning	  av	  bygdegården	  planeras	  till	  den	  26	  mars,	  kl	  10.00	  och	  prel.	  datum	  för	  
	   Kultur-‐	  och	  Skördefesten	  är	  satt	  till	  den	  16	  september,	  kl	  10-‐15.	  	  
	   En	  Hemvandrardag	  planeras	  i	  augusti.	  

	  



	   Intresseförfrågan	  om	  vi	  även	  i	  år	  ska	  ha	  en	  Påskfest	  läggs	  ut	  på	  Facebook	  och	  ställs	  
	   också	  på	  årsstämman.	  

	  

	   •	  Vad	  gör	  vi	  med	  golfbanorna?	  
	   Någon	  är	  reparerad	  andra	  är	  påbörjade,	  men	  i	  mycket	  dåligt	  skick.	  	  

	   Beslut:	  Calle	  för	  frågan	  vidare	  med	  de	  närmast	  berörda.	  

	  

§	  9	  	   Nästa	  möte	  blir	  den	  17	  april,	  kl	  19.00	  på	  bygdegården.	  

	  

	  

	  

Dag	  som	  ovan	  
	  

____________________________________	  	  	  	  	  ___________________________________	  

Ordförande	  Kalle	  Fransson	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Sekreterare	  Jörgen	  Carlsson	  

	  

	  

___________________________________	  

Protokollsjusterare	  Barbro	  Into	  
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